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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   48/2019 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   480/2019 

 
 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 18η  Δεκεμβρίου 2019, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00  
στο Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 48η/2019 συνεδρίαση η 
Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 56638/13-12-2019 

πρόσκληση  του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Φάβας Γεώργιος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ. 1) 
Ζαφειρόπουλος Ιωάννης, 2) Κοσμόπουλος Βασίλειος και 3) Μπάκας Ιωάννης.   
 
Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αλειφέρη Καραθανάση 
Ελένη, 2) Μαρινάκης Σαράντος, 3) Μπασακίδης Νικόλαος, 4) Πολίτης Δημήτριος και 5) 
Τζαμουράνης Βασίλειος. 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής 
κ.κ.  Δρούγας Παντελής, Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος και Σωφρονάς Γεώργιος, οι οποίοι 
συμμετέχουν στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. Μπασακίδη 
Νικόλαο, Πολίτη Δημήτριο και Τζαμουράνη Βασίλειο αντίστοιχα.  
 

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης Πρόεδροι Συμβουλίων Κοινοτήτων και Πρόεδροι 

Κοινοτήτων, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω 

Κοινότητες και απ’ αυτούς: 

 Παραβρίσκονται οι Πρόεδροι Συμβουλίων των Κοινοτήτων Βέργας κ. Κουρεντζής Γεώργιος 

και Θουρίας κ. Κυριακόπουλος Κων/νος,  καθώς και οι Πρόεδροι Κοινοτήτων Αλαγονίας κ. 

Καζάκος Γεώργιος και Ασπροπουλιάς κ. Κατσιμαγκλής Γεώργιος.  

 Δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδροι Συμβουλίων των Κοινοτήτων Αρφαρών κ. Ματθαίος 

Αριστοτέλης, Ασπροχώματος κ. Μαστοράκης Σωτήριος, Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης, 

Λαιΐκων κ. Τσαούσης Ιωάννης και Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης καθώς και οι 

Πρόεδροι των Κοινοτήτων Αλωνίων κ. Χριστόπουλος Βασίλειος και Πηγών κ. Μαρκόπουλος 

Απόστολος.  

 
Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκονται οι δημοτικοί σύμβουλοι κ.κ. Μπεχράκης Σταμάτης και 
Φαββατάς Δημήτριος.  
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.   
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο  για συζήτηση το 18-i θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Έγκριση προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2020, του  Κεφαλαίου  Αυτοτελούς Διαχείρισης 
Κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ». 

Το από 13-12-2019 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, Περιουσίας & Κοιμητηρίων 
της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο φάκελο του θέματος προς 
ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής: 
 
 

ΘΕΜΑ: Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2020 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς 

Διαχείρισης κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΑΙΚ. ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ» 

Σχετ.: Την υπ΄αριθμ. 70/2019  απόφαση του Συμβουλίου της Κοινότητας Καλαμάτας  

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση και σχέδιο Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2020 

για το κληροδότημα «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ», προκειμένου να ενταχθεί στα θέματα ημερησίας 

διάταξης για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του. 

 

Η ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ  

 

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΓΚΟΥΛΟΥΣΗ  

Ο ΤΜΗΜΑΤΑΡΧΗΣ 

 

ΣΟΦΙΑ ΜΠΟΥΡΙΚΑ 

ΠΕ1 ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ 

Η ΔΙΕΥΘΥΝΤΡΙΑ 

 

ΓΕΩΡΓΙΑ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ 

ΠΕ1 ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ - 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΩΣ ΔΙΟΙΚΟΥΣΑΣ – ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΙΚΗΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΚΛΗΡΟΔΟΤΗΜΑΤΩΝ 

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 
 
Επίσης στο φάκελο του θέματος βρίσκεται και η υπ’ αριθμ. 70/2019 απόφαση του 
Συμβουλίου της Κοινότητας Καλαμάτας με την  οποία εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη του επί 
του προϋπολογισμού οικον. έτους 2020 του κληροδοτήματος. 
 
 
Επί του θέματος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής:  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε να πείτε κάτι; 

 
Ναι. Θέλω να πω σ’ αυτό τι έχουμε κάνει, πού βρίσκεται μάλλον η 
διαδικασία των χρημάτων, τα οποία διεκδικούμε από την εταιρεία αυτή, η 

οποία από το ’97 μέχρι το 2012 έχει νοικιάσει, χρωστά, οφείλει …    
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η εταιρεία ¨BIO COSMETIKA¨.  

 
¨BIO COSMETIKA¨, οφείλει 326.444 ευρώ και τα οποία δεν φαίνεται ότι 
μπορούμε να τα εισπράξουμε. Υποθέτω έχουν γίνει κάποιες αγωγές. Σε 

ποιο στάδιο βρίσκεται; Ξέρουμε να μας πείτε;  
 
Έχουν γίνει, έχουν τελεσιδικήσει οι αγωγές, δεν βρίσκουμε τους υπεύθυνους 
της εταιρείας για να μπορούμε να εισπράξουμε.  

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Σε κάποια στιγμή ενδεχομένως επειδή δεν θα μπορούμε να τα εισπράξουμε, δυστυχώς να 
αναγκαστούμε να πάμε σε διαγραφή της απαιτήσεως. Δυστυχώς που το λέω αυτό το πράγμα 
είναι κάτι όμως το οποίο όπως είπατε και εσείς λιμνάζει χρόνια εδώ πέρα πολλά.  
Κάτι άλλο; Να δω και από τα μέλη της Οικονομικής Επιτροπής αν υπάρχει κάτι και θα σας 
δώσω το λόγο, κ. Μπεχράκη. Θέλετε κάτι, κ. Σωφρονά; Κάποιος άλλος συνάδελφος; Όχι. Ο 
κ. Μπεχράκης έχει το λόγο.  

 
Για το Κληροδότημα Χανδρινού είχαμε κάνει δέσμευση του ΑΦΜ του 
αποδημούντος. Έφυγε, πέθανε. Είχε έρθει να κάνει ένα διακανονισμό στο 

Δήμο κάποτε, είχε έρθει και είχε κάνει διακανονισμό ότι θα δίνει κάθε μήνα ένα παλιό 
μίσθωμα και ένα καινούργιο που του είχαμε καθορίσει. Ήρθε μια φορά, δεν εμφανίστηκε 
ξανά, του δεσμεύσαμε το ΑΦΜ και σήμερα ερχόσαστε σαν Δημοτική Αρχή και λέτε: Δεν τον 
ξέρουμε, δεν ξέρουμε τους κληρονόμους σύμφωνα με το Νόμο που έχουν περιουσιακά του 
στοιχεία, δεν ξέρουμε τίποτα και απλώς περιμένουμε να περάσει ο καιρός να τα 
διαγράψουμε; Αυτή είναι η απάντηση που δώσατε στον κ. Κοσμόπουλο;  

 
Κύριε Μπεχράκη, είστε έμπειρος αυτοδιοικητικός και πολλά χρόνια. Επιτρέπετε 
να το λέτε εσείς που τα προηγούμενα 4-5 χρόνια το έχουμε ξανασυζητήσει 

χιλιάδες φορές όταν έρχονται οι προϋπολογισμοί αυτό το πράγμα που μου λέτε τώρα; Εμείς 
έχουμε κάνει όλες τις νομικές ενέργειες, που προβλέπονται και έχουμε στραφεί κατά πάντων 
για την είσπραξη του ποσού. Γιατί εδώ πέρα όπως γνωρίζετε και εσείς υπάρχει και η 
παράβαση καθήκοντος και η απιστία, αν δεν πράξουμε αυτό το οποίο πρέπει να κάνουμε.   
Άρα λοιπόν, εδώ είναι και η Οικονομική Διευθύντρια, να σας το επιβεβαιώσει, ότι ως Δήμος 
εμείς έχουμε κάνει όλες τις απαραίτητες ενέργειες. Μακάρι να βρίσκαμε και να δεσμεύαμε και 
ακίνητα και να δεσμεύαμε και λογαριασμούς. Δεν έχουμε τέτοιου είδους αναστολές. Ούτε 
προστατεύουμε κανέναν. Δηλαδή, έστω και στη φαντασία του καθενός μας που μπορεί να 
περάσει κάτι τέτοιο.  
Λοιπόν, υπάρχει κάτι;  

 
Ήθελα κάτι να ρωτήσω. Ξέραμε το ΑΦΜ του ανθρώπου αυτού που πέθανε, 
ξέρουμε το ΑΦΜ.  

 
Δεν σας καλύπτει αυτό που σας είπα εγώ;  
 
Όχι, δεν με καλύπτει. Και τότε που το ξαναβάλαμε και το συζητήσαμε πάλι …  
 

Συγνώμη. Τι θεωρείτε ότι δεν κάνουμε εμείς;  
 
Έρχεται ένας άνθρωπος, κάνει μια ρύθμιση και μετά τον αφήνουμε και 
διαρρέει χρόνος, πεθαίνει και δεν ξέρουμε ποιοι είναι οι νόμιμοι κληρονόμοι 

του; Αφού ξέρουμε το ΑΦΜ του. 
 
Και σας ρωτάω εγώ, για να τελειώσουμε.  
Τι πρέπει να κάνουμε που λέτε ότι δεν έχουμε κάνει; Λέτε εσείς να μην το 

έχουμε κάνει; Να μην έχουμε ψάξει; Να μην έχουμε ψάξει;  
 
Με το ΑΦΜ το συγκεκριμένο που έχετε στη διάθεσή σας ….  
 

Νομίζω συντηρείτε μια κουβέντα χωρίς να υπάρχει αντίκρισμα.  
Λοιπόν, κύριε συνάδελφε, έχουν γίνει αυτά τα οποία προβλέπονται.  

Κύριοι συνάδελφοι, κάτι άλλο για το ¨Αικατερίνης Χανδρινού¨ έχουμε;  
Ως προς την ψηφοφορία;  
¨Υπέρ¨ ο κ. Κοσμόπουλος, όλοι ¨Υπέρ¨.  

 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και  Διαχειριστική  Επιτροπή των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 295/2019 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, 
καθώς  επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 72 και 75 του Ν. 3852/2010,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Εγκρίνει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2020, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 
ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ», ο οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής εικόνα: 
 

ΕΣΟΔΑ 351.634,44  € 

ΕΞΟΔΑ 351.017,45  € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 616,99  € 

  

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο  υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Γεώργιος Φάβας  1. Δρούγας Παντελής 

  2. Ζαφειρόπουλος Ιωάννης 

  3. Κοσμόπουλος Βασίλειος 

  4. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος  

  5. Μπάκας Ιωάννης 

  6. Σωφρονάς Γεώργιος  

 

Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 7 Ιανουαρίου 2020 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΑΓ. ΦΑΒΑΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 

 


